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Dear Members, 

WEBINAR - SEIZE OPPORTUNITIES IN DIGITALISATION 

  
SJA and Singapore Institute of Retail Studies (SIRS) jointly invite you to an exclusive 

Webinar titled “Seize Opportunities in Digitalisation”. 

  

Event details are as follows: 

  

Date  :   28 July 2021, Wednesday 

Time  :   5.00 pm to 6.15 pm 

Mode  :  Virtual via Zoom 

  

Due to the pandemic, consumers’ buying behaviours have changed drastically.  The new retail era 

demands developing strategies that enable you to run your offline and online businesses 

seamlessly.  Join us in this Webinar to gain insights on how you may establish your online 

presence and engage effectively with your consumers. You will also learn current trends on 

integrating e-commerce with existing offline operations and be enlightened on the best practices 

for successful “phygital” visual merchandising. 

  

For more information, please refer to the attached EDM. You may click here to register or use 

the QR code as appended  : 

 

 
 

  

Regards, 

 

  

Singapore Jewellers Association 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
  

  

https://bit.ly/2T3OskR


  
 

2021年 7月 22日 

 

致：全体会员  

   

网络研讨会——把握数码化机遇 

  

本会诚挚邀请您参加由本会与新加坡零售管理学院 (SIRS) 联合举办“把握数码化机遇”网

络研讨会。 

  

网络研讨会的详情如下： 

  

日期 :    2021年 7月 28日, 星期三 

时间 :   下午 5时至 6时 15分 

  

由于受到冠病疫情的影响，消费者的购物习惯发生了巨大变化。面对未来的新零售时代，

企业需要制定策略，让公司能够无缝地接轨线下和线上的业务。网络研讨会将深入讲解有

关如何建立在线形象、与消费者有效互动及当前趋势公司如何将电子商务与线下运营相结

合。您将领悟到实体与数码化相结合为视觉营销的最佳实践。 

  

有关详细信息，请参阅随函附上的文件。您可以点击此处 进行注册或扫描以下的二维码： 

  

 

  

谢谢您的关注！ 
 

   

新加坡金钻珠宝商会 

 

https://gems.gevme.com/sirs-x-sja-trends-driving-online-retail-complimentary-webinar--45758984



